
Skrivelse angående det uteblivna stödet till Danscentrum och principerna 
för stadens stöd till lokaler 

Vi har konstaterat att det uteblivna stödet till Danscentrum har orsakat mycket oro i 
Stockholms dansvärld. Danscentrum har tvingats att från årsskiftet säga upp sin studio, den 
enda samlingsplatsen för träning och repetitioner för en lång rad dansare och dansgrupper i 
staden. Mats Ek, legendarisk dansare i Cullbergbaletten och vår mest kände koreograf, har 
reagerat mycket kraftigt mot detta och enligt uppgift även uppvaktat kulturförvaltningen i 
frågan. 

Den förklaring som har getts till det uteblivna bidraget är att man enligt kriterierna för 
kulturstöd inte kan stödja lokaler, utan endast publik verksamhet. 

Samtidigt som vi har konstaterat att förvaltningen stödjer andra lokaler, t.ex. Site och studion i 
Årstaberg, vet vi man aktivt uppmuntrar andra grupper till samverkan kring lokaler och ser 
detta som en viktig utveckling. Desto mer obegripligt att Danscentrum som samlar många av 
stadens dansgrupper inte kan få stöd för en gemensam studio för dessa. 

Vi vill veta om förvaltningen tolkar bidragskriterierna för kulturstöd så att de omöjliggör stöd 
för gemensamma lokaler. Vi ser denna snäva tolkning som mycket oroväckande och anser att 
kriterierna i så fall bör ses över. 
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